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Државни секретар у Министарству здравља Мирсад Ђерлек изјавио је да се разговара о
четвртој дози вакцине против ковида, због тога што ефективност вакцина опада са
појавом нових сојева.

  

  

Без обзира што нисмо успели у већем обиму да убедимо грађане за вакцинацију првом и
другом дозом, не значи да нисмо урадили добру ствар са трећом дозом и да тако треба
да наставимо, а евидентно је да нам је потребна и четврта доза, рекао је Ђерлек за
Блиц.

  

Он је истакао да Комитет за имунизацију, као најстручније тело у нашој земљи
састављено од најврснијих вирусолога, имунолога и епидемиолога, разматра ту
могућност.

  

Видимо да је Израел већ почео да даје четврту дозу старијим од 60 година са великим
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коморбидитетима и вероватно ће и у нашој земљи, у зависности од епидемијске
ситуације, Национални комитет донети најбољу одлуку, казао је Ђерлек.

  

Према његовим речима, за сада још ништа није одлучено, али се о томе увелико прича и
разматра како би се донела права одлука која ће ступити на снагу у право време. Он је
указао да су бустер дозе неопходне због тога што сваки нови сој смањује ефективност
вакцина, додавши да је веома важно што постојеће вакцине још добро реагују на нове
сојеве.

  

Ђерлек је подсетио да су Португал и Данска имали 80 и 85 одсто људи са примљене две
дозе, али су каснили са трећом, због чега су имали пуне болнице када је престало
дејство друге дозе.

  

За разлику од нас, они нису на време почели са трећом дозом. Верујем у наше стручњаке
и мислим да ће Национални комитет одредити тачан тајминг када ћемо кренути у
вакцинацију четвртом дозом и које ће бити популационе групе, а верујем и да ћемо у овој
години успети да завршимо причу са коронавирусом, рекао је Ђерлек.

  

(Блиц)
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